

The Carrier

Aisha Altenhofen

July 18 - July 20, 2025

ENG

The Carrier is a series of eleven photographs taken at Villa Necchi Campiglio in Milan. Ten were shot through the villa's curved glass facade, while moving between interior and exterior. Another image was shot through a serving cart inside the house.

The villa was built between 1932 and 1935 for the Necchi-Campiglio industrial family. During the Fascist regime, it was confiscated and used as one of Mussolini's local headquarters. After the war, the family returned to the house.

DE

The Carrier ist eine Serie von elf Fotografien, die in der Villa Necchi Campiglio in Mailand aufgenommen wurden. Zehn wurden durch die gewölbte Glassfassade der Villa, in der Bewegung zwischen Innen- und Außenraum, fotografiert. Ein weiteres Bild wurde durch einen Servierwagen im Inneren des Hauses fotografiert.

Die Villa wurde zwischen 1932 und 1935 für die Industriellenfamilie Necchi-Campiglio erbaut. Während des faschistischen Regimes wurde sie beschlagnahmt und als eines von Mussolinis lokalen Hauptquartieren genutzt. Nach dem Krieg kehrte die Familie in das Haus zurück.